
1-8/2011. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2011. április 14-
én (csütörtök) 1500 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Tímár  Judit
alpolgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,  Pálosi
Jánosné, Szabó Erika képviselők (5 fő).

Állandó  meghívottak  részéről: Szép  Katalin  jegyző,  Patocskai  Tibor
alpolgármester

Egyéb  meghívottak  részéről  jelen  van: Halászné  Piukovics  Erika  BKTT
tagintézmény vezető, Havasi Sándorné BKTT tagintézmény
vezető

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 7 fő képviselő
közül 5 képviselő jelen van. Halbländer József és dr. Lovas László képviselő
késni fog, menet közben kapcsolódnak be a Képviselő-testület munkájába. 
Bejelenti, hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője Dudás Tiborné köztisztviselő.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Szabó Erika képviselőt, amely javaslattal a
Képviselőtestület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet tárgyalja a Képviselő-testület.
 
Ezt  követően  a  Képviselő-testület  5  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

52/2011.(IV.14.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.



A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2010.  április  14-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Kunbaja Község Önkormányzatának a 2011-2014-es ciklusra vonatkozó 
     Gazdasági Programjának elfogadása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ A Homokhátsági Regionális  Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás 
     Társulási Megállapodása jóváhagyása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

3./ Szociális feladatok ellátása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

4./ Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás társulási megállapodásának 
     felülvizsgálata
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

5./ Álláshelyek megszüntetése a BKTT Tagintézményeiben.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

6./ Bejelentések.
     a./ dr. Thomann József kérelme – emlékmű áthelyezés.

7./ Egyebek.
  
     
E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Kunbaja Község Önkormányzatának a 2011-2014-es ciklusra vonatkozó 
     Gazdasági Programjának elfogadása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szabó  Erika  képviselő: Jónak  tartja  az  anyagot,  lényeg,  hogy  a  meglévő
szolgáltató  rendszert  fenntartják,  a  pályázati  forrásokat  maximálisan
kihasználják.

Halbländer  József  képviselő  1505 órakor  a  Képviselő-testület  ülésére
megérkezett, a jelen lévő képviselők száma hat fő.       
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Pálosi  Jánosné  képviselő: Egyetért,  jónak  tartja  a  Gazdasági  Programot.  A
tűzvédelemmel  kapcsolatos  kérdése:  hol  működik  az  Önkéntes  Tűzoltó
Egyesület?

Franzné Lakner Éva polgármester: Eddig támogatták az Egyesületet,  de most
jelenleg nem működik. 

Pálosi Jánosné képviselő: Legalább 13 éve nem működik az ÖTE. Amikor Ő
volt az elnöke, akkor működtek, versenyre is jártak.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  Egyesület  létezik,  de  jelenleg  nem
működik. Vagylagos a támogatásuk, ha működnek, kapnak támogatást.

Patocskai Tibor alpolgármester: Korrekt anyag. A településrendezési tervet nem
ismerik.  Mindenki  mond mindenfélét,  de még nem látták.  Szükségszerűen át
lehetne alakítani.

Tímár  Judit  alpolgármester: A  foglalkoztatás  megoldódik.  A  Gazdasági
Programba  a  Zalka  utcát  még belevenné,  a  megtervezett  utakat  meg kellene
pályázni.

Dr. Lovas László képviselő 1508 órakor a Képviselő-testület ülésére megérkezett,
a jelen lévő képviselők száma hét fő.       

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A közművelődési feladatok kapcsán az
éves tervet és a rendeletet is felül kell vizsgálni.
A  Gazdasági  Program  elképzelései  jók.  Álmot  fogalmaztak  meg,  de  csak
pályázattal valósíthatók meg. A pénz határozza meg a fejlődést a szinten tartás
mellett.  A  településrendezési  tervet  szakemberek  készítik.  Az  építésügyi
előírásokat  kell  betartani.  Ennek  a  módosítása  sok  millió  Ft-ba  kerülne.  A
műszaki ügyintéző szakmailag meg tudja indokolni, hogy mi miért van. Ezek
szakmai  kérdések,  ezt  szakemberek  készítik.  A  településrendezési  terv
áttekintésének szerinte nincs akadálya.
A 3 óvodai csoporttal kapcsolatban az a véleménye, hogy reális alap esetén az
állami  normatíva  nem  biztosítja  a  3  csoport  működését.  A  gyermeklétszám
folyamatosan csökken.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Vagylagosan  írta  a  3  csoportot.  Az
óvodavezető  számításokat  végzett.  Abban  kell  gondolkodni,  hogy  3  óvodai
csoport, vagy 2 óvodai csoport és 1 bölcsődei csoport legyen. Jövőre 3 kunbajai
bölcsődés gyerek lesz.
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Dr.  Lovas  László  képviselő: Az  elhangzottakról  beszélni  kell.  A  Gazdasági
Programmal egyetért. 

Halbländer József képviselő: Egyetért azzal, ha van önrész, pályázzanak.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
előterjesztett 2011-2014-es ciklusra vonatkozó Gazdasági Programot fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

53/2011.(IV.14.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja Község Önkormányzatának a 
2011-2014-es ciklusra vonatkozó 
Gazdasági Programjának elfogadása.

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Kunbaja  község
önkormányzatának  a  2011-2014-es  ciklusra  szóló  Gazdasági  programját
megtárgyalta és jóváhagyta.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

M á s o d i k    n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ A Homokhátsági Regionális  Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 
     Társulás Társulási Megállapodása jóváhagyása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatban kérdés,
észrevétel,  hozzászólás  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  a  Homokhátsági
Regionális  Hulladékgazdálkodási  Önkormányzati  Társulás  Társulási
Megállapodását a Képviselő-testület hagyja jóvá.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

54/2011.(IV.14.) öh.  H a t á r o z a t
A Homokhátsági Regionális Hulladékgazdálkodási 
Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának 
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jóváhagyása

1./  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  a  Homokhátsági  Regionális  Hulladékgazdálkodási
Önkormányzati  Társulás  Társulási  Megállapodását  az  előterjesztés  szerint
jóváhagyja.

2./ A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Társulási Megállapodás
aláírására.

Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
Határidő: 2011. április 30.

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Szociális feladatok ellátása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Kistérségi  szinten  merült  fel  a  szociális
feladatok ellátásának kérdése. Az előterjesztésből hiányolja a számokat. Kérték
a  táblázatokat  pl.  a  házi  segítségnyújtásról.  Javasolja,  hogy  Kunbaján
önkormányzati szinten oldják meg a szociális feladatokat.

Szabó Erika képviselő: Kínlódnak a Kistérségi Társulással (iskola, óvoda). Ettől
tartanak ebben az esetben is.  2012-től  a közigazgatási  rendszer is  átalakul,  a
kistérségi társulások is más formában fognak működni, járási rendszer lesz.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Társulás esetén kiegészítő forrásokhoz
juthatnának. Ki kellene számolni, hogy ez mennyiben érintené az intézményt,
mennyivel csökkenthetné a hiányukat.

Tímár  Judit  alpolgármester: Szépen hangzik,  de nem derül  ki,  hogy mennyit
kapnának.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Megérné,  ha  a  pénzügyesek
kiszámolnák, hogy a társulás hozna-e pluszt vagy sem.

Tímár Judit alpolgármester: Az iskolánál nekünk kell fizetni a Kistérség felé. Ne
lépjünk be a bizonytalanba.
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Franzné Lakner Éva polgármester: A működési engedély folyamatban van. Nem
tudja, hogy ennek van-e most alapja. Meg kellene várni a működési engedélyt.
Most ne lépjenek, be, de a számításokat végezzék el.

Szép Katalin jegyző: A Kistérség a januári előterjesztést most küldte ki.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A többi  település  is  a  számokra  vár.  Ha
meglesz, behozzák a képviselő-testületi ülésre. Jövő év januártól mehetne.
Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  határozat-tervezet  alapján  hozza  meg
határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

55/2011.(IV.14.) öh.  H a t á r o z a t
Szociális feladatok ellátása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  a
szociális feladatok társulásban történő ellátása tárgyában készült előterjesztést és
úgy  határozott,  hogy  a  szociális  feladatokat  nem kívánja  társulási  formában
ellátni.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás társulási megállapodásának 
     felülvizsgálata
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: A társulási megállapodás akkor lép érvénybe,
ha  minden  település  elfogadja.  Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
előterjesztést fogadja el, és hozza meg határozatát. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A Társulási megállapodás módosítása
nem Kunbaját érinti, támogatja.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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56/2011.(IV.14.) öh.  H a t á r o z a t
Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás 
társulási megállapodásának felülvizsgálata

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  társulási
megállapodást  az  előterjesztés  szerint  változatlan  tartalommal  elfogadja  és
felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ Álláshelyek megszüntetése a BKTT Tagintézményeiben.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Két  álláshelyről  van  szó,  az  óvodában  a
pedagógiai  asszisztens,  az  iskolában  az  iskolatitkár  álláshelyéről.  Először  az
óvodai álláshelyet javasolja tárgyalni.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT tagintézmény vezető: Családi  okok miatt  4
hónapig  nem dolgozott.  Írásos  anyagot  fog  készíteni.  Az  óvodai  beiratkozás
megtörtént. Szeptember 1-től 66 gyermekkel indítanák a tanévet. 3 csoportnak a
személyi  és  tárgyi  feltételei  megvannak.  A  kollektíva  szeretné,  ha  ezt
elfogadnák.  A  bölcsőde  létrehozása  jó  dolog  volt,  de  nincs  gyerek.  Sokat
dolgoztak  vele,  de  kevés  a  gyerek.  7  kisgyermekről  tud  jelenleg,  aki  jönne
bölcsődébe,  de  ebből  3-4  bácsalmási,  aki  őszre  elmennek  Madarasra.
Kilátástalan a bölcsőde működése. 2010. évben 16 gyermeket tudtak felvenni.
Az önkormányzatnak nem kellett a bölcsőde fenntartásához hozzátenni.
Jogszabály maximálta a létszámot 12 főben. Az önkormányzatnak kellett pótolni
a fenntartást. 3 ember dolgozik ott, a bérre sem futja.
A 2,5 éves gyerekeket  az óvodába már fel tudják venni,  így a 66 fős kezdő
létszám nőni fog.
A pedagógiai asszisztens GYES-ről jött vissza. Nagy szakmai tapasztalata van,
22 éve dolgozik, de nincs meg a végzettsége. A Képviselő-testület döntsön.
A bölcsőde ha megszűnik, 2 főnek szűnik meg az állása. El kell fogadniuk ezt a
helyzetet.
Volt ötlet a gyermeklétszám növelésére, pl. nevelőszülők bevonása. Ezt Ő most
nem tudja felvállalni, idő sincs már rá.
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Nevelőszülői  hálózat  megszervezése  jó
gondolat volt. Aki alkalmas lenne a feladatra, nem vállalja, aki pedig vállalná
ezt  a  feladatot,  az  nem alkalmas rá.  Megfelelő körülményeket  kell  teremteni
ahhoz, hogy valaki nevelőszülő legyen.

Szabó Erika képviselő: Sok családban az 1-2 gyerek eltartása is gond.

Franzné Lakner Éva polgármester: Kéri, hogy akinek van ötlete, hogy ki lehetne
nevelőszülő, tegyen javaslatot.

Halászné  Piukovics  Erika  BKTT tagintézmény  vezető: Lehetne  egy  fórumot
tartani, ahol ismertetnék a nevelőszülőség feltételeit.

Dr. Lovas László képviselő: Hosszú távon jó ötletnek tartja.

Szabó Erika képviselő: Egy szakembert is meg lehetne hívni a fórumra.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Szépen  hangzik,  de  nehéz  olyan
embert találni, aki érzelmileg is kötődik a gyerekekhez. Látott már erre példát,
de az csak nyűglődés volt. A mai viszonyok között az emberek inkább anyagi
érdekből vállalnák a nevelőszülőséget.
A pedagógiai asszisztens álláshelyével kapcsolatban a költségeket vissza tudjuk
igényelni?
A bölcsődében  előreláthatólag  2  álláshely  megszűnik.  Az óvoda  3  csoportot
működtetne.  Számításokat  kellene  végezni,  és  a  Képviselő-testület  elé
terjeszteni.  Nem biztos,  hogy  az  állami  normatíva  lefedezi  a  bérköltségeket.
Nem  tudjuk  az  állami  normatíva  és  a  kapott  normatíva  közötti  különbséget
hozzátenni.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  térjenek  át  az  iskolai
létszámleépítés – iskolatitkár – tárgyalására. Kizárólag gazdasági okai vannak
ennek  a  javaslatnak.  Támogatott  foglalkoztatásban  szeretnék  az  álláshelyet
betölteni, a Munkaügyi Központon keresztül.
Ismertette Havasi Sándorné tagintézmény vezető levelét.

Havasi  Sándorné  BKTT  tagintézmény  vezető: Valamennyien  tudják,  hogy
régóta  –  30  éve  –  itt  dolgozik  az  iskolában.  Sok  mindent  megért  itt.
Megdöbbenéssel  vette  tudomásul  az előterjesztést.  Tudja,  hogy nehéz anyagi
helyzetben van az önkormányzat.  A Társulásba is  a  nehéz gazdasági  helyzet
miatt  mentek bele.  Az állami  normatíva  nem fedezte  soha  a  kiadásokat.  Az
önkormányzatnak  ezt  mindig  ki  kellett  egészíteni  kb.  10  millió  Ft-tal.  A
normatíva csak a személyi kiadásokra és a járulékokra elég. Az iskolában 2007.
év óta komoly megszorításokat hajtottak végre. Az utóbbi 2 évben is szűntek
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meg  álláshelyek.  A  készségtárgyakat  összevontan  tartják.  A  gyermek  és
ifjúságvédelmi  feladatokat  díjazás  nélkül  végzik.  Ezek  nem  szabályos  és
törvényes eljárások. A pedagógusok évek óta nem kapnak étkezési utalványt.
Törvény írja elő a technikai  dolgozói ellátottságot,  ennek 4 főnek kell  lenni,
ebből  2  fő  közalkalmazott.  Az  ügyviteli-titkári  munkakör  bizalmi  állás,
közalkalmazott  tölti  be.  Februárban  kiírták  a  pályázatot  az  iskolatitkári
álláshelyre, akkor a megszüntetése fel sem merült. Sem a polgármester, sem a
jegyző  nem  egyeztetett  vele  az  álláshely  megszüntetéséről.  Az  iskolatitkári
álláshely  megszüntetésével  ellehetetlenedne  az  iskola  szabályos  működése.
Megtakarítás  ebből  most  nem  lenne,  ezt  a  lépést  ne  lépjék  meg.  A  feladat
megmarad.  Ez nem oldja meg az önkormányzat  anyagi gondjait.  Más módot
találjanak  a  finanszírozásra.  A  működtetés  és  fenntartás  az  önkormányzaté
marad. Ha ezt a település nem tudja felvállalni, másban kell gondolkodni. Kész
az együttműködésre, hogy megtalálják a közös megoldást.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  BKTT  vezetője  javasolta  az  állás
megszüntetését.

Szép Katalin jegyző: 4 fő álláshelyéről van tudomása, a végső szót a Társulási
Tanács fogja kimondani.  Támogatott  foglalkoztatásban tudnák az iskolatitkári
feladatokat ellátni. Július 1-től lépnék ezt meg. Ez egy kezdeményezés, javaslat.
Nincs tudomásuk arról, hogy a 4 technikai álláshely hogyan oszlik meg.

Havasi Sándorné BKTT tagintézmény vezető: 3 álláshely van.

Szép Katalin jegyző: Bármilyen adatot kértek a Kistérségtől, nem kaptak pontos
kimutatást.  Ha  támogatott  egyéb  ügyintéző  látja  el  a  feladatot,  az
önkormányzatnak kevesebbet kell hozzátenni.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő:  Az oktatási  törvény szerint  2 főnél
nem lehet kevesebb a kötelező technikai létszám. Igaz, hogy az elmúlt 2 évben
drasztikus létszámcsökkentés volt az iskolában. A kötelező óraszámokat is csak
átszervezéssel lehet ellátni. Az iskolatitkár bizalmi állás, ezt ne szüntessék meg.
Várható a központi támogatás.
Az  idén  a  Szociális  Szolgáltató  Központban  létszámnövekedés  történt.  Itt  a
csökkentés  indokolatlan.  Az  intézményvezető  és  a  tagintézmény  vezető
javaslatát vegyék figyelembe.

Dr. Lovas László képviselő: Az iskolatitkári állás bizalmi állás, szükség van rá.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  Hivatalban  a  könyvelői  státuszt
köztisztviselő tölthetné be, de nincs.
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Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  többi  intézménynél  is  legyünk
óvatosak a létszámcsökkentéssel.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  Családsegítő  Központban  az  előző
Képviselő-testület csökkentette le az álláshelyeket. Az önkormányzat elvesztette
a pereket a 2009-2010. évi normatívát vissza kell fizetni.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Olyan anyagot  kaptak  akkor,  hogy
törvényes  a  döntésük.  A  Családsegítő  Központban  vannak  nem  kötelező
feladatok.

Franzné Lakner  Éva polgármester: Ezek a  feladatok hozzák a  normatívát  az
intézménynek. Támogatják az iskolatitkári álláshely megszüntetését?

Halbländer József képviselő: Nem támogatja.

Dr. Lovas László képviselő: Nem támogatja.

Szabó Erika képviselő: Támogatja.

Pálosi Jánosné képviselő: Nem támogatja.

Patocskai Tibor alpolgármester: Támogatja.

Tímár Judit alpolgármester: Támogatja.

Franzné Lakner Éva polgármester: Törvényes lesz a döntés?

Szép Katalin jegyző: Javasolja, hogy hozzák be a következő képviselő-testületi
ülésre kidolgozva. Ez egy kezdeményezés, egy javaslat volt.

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Évek óta 2 intézményt
működtetnek. Az óvodában mindent az óvónőknek kellett elvégezni, pl. térítési
díjat szedtek stb.
Nem lehetne globálban gondolkodni? Az óvodába is besegíthetne az iskolatitkár.
Meg vannak terhelve.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Valamikor  az  ÁMK-ban  volt  egy
igazgató helyettes, aki az adminisztrációt végezte. Ezt most az iskolatitkár végzi.
Azt gondolja, hogy az oktatási törvénynek tegyenek eleget. Nem ismerik a napi
munkájukat. A térítési díjakat nem az élelmezésvezető szedte?

Szép Katalin jegyző: Nincs felhatalmazása rá.
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester:  Javasolja,  hogy  először  a  pedagógiai
asszisztens  álláshely  megszüntetéséről  szavazzanak.  Aki  egyetért  az
előterjesztéssel és a határozat-tervezet 1. pontjával, igennel szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

57/2011.(IV.14.) öh.  H a t á r o z a t
Álláshely megszüntetése a BKTT Tagintézményében

1./  Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  kezdeményezi  a  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás
Napközi  Otthonos  Óvodája,  Bölcsődéje  és  Egységes  Óvoda-Bölcsődéje
Kunbajai Tagintézményében 1 pedagógiai asszisztens álláshely megszüntetését
2011. május 01-i hatállyal.

2./  A  Képviselő-testület  megbízza  a  polgármestert,  hogy  a  döntésről  a
Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás  Elnökét  a  határozati  kivonat
megküldésével haladéktalanul értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester 

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  iskolatitkári  álláshellyel  kapcsolatban
javasolja, hogy a tagintézmény vezető részletes kimutatást küldjön, hogy kinek
milyen a besorolása, a bére stb. Szerepeljen benne a jogszabályi hivatkozás is. A
következő képviselő-testületi ülésen térjenek vissza a témára.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

58/2011.(IV.14.) öh.  H a t á r o z a t
Iskolatitkári álláshely megszüntetése a BKTT Általános
Iskolája Kunbajai Tagintézményében

Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határozott,  hogy  a
napirendi pontot a soron következő ülés keretében újra tárgyalja.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

6./ Bejelentések.
    
a./ dr. Thomann József kérelme – emlékmű áthelyezés.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő:  A költségeket vállalja Thomann úr, de
ezt írásban is rögzíteni kell. Becsültessék fel, hogy mennyibe kerül az emlékmű
áthelyezés.

Franzné Lakner  Éva polgármester: Javasolja,  hogy az  előterjesztés  alapján  a
Képviselő-testület hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

59/2011.(IV.14.) öh.  H a t á r o z a t
dr. Thomann József kérelme – emlékmű áthelyezés.

A Képviselő-testület úgy határozott, hogy elvi hozzájárulását adja az emlékmű
áthelyezéséhez  a  Kunbaja  Petőfi  S.  utca,  hrsz:  358  északi  végén,  a
terelőszigeten.

Az áthelyezéshez szükséges forrásokat kérelmezőnek kell biztosítania.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

H e t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

7./ Egyebek.

Franzné Lakner Éva polgármester: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a
mai ülésen tervezték tárgyalni a közbeszerzési szabályzatot és tervet, azonban e-
mail-en a következő tájékoztatást kapták: 
„Egy  szervezetnek  akkor  kell  közbeszerzési  szabályzatának  lennie,  ha  a
közeljövőben  közbeszerzési  eljárás  lefolytatására  kötelezett.  A  közbeszerzési
szabályzatnak  a  Kbt-hez  kell  igazodnia,  tehát  minden  közbeszerzési  eljárás
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megkezdése előtt célszerű átnézni, aktualizálni. Nyáron várható a Kbt. ismételt,
igen nagyszabású módosítása.
A  közbeszerzési  tervet  minden  év  április  15-ig  kell  közzétenni,  feltenni  a
honlapra. Természetesen csak akkor, ha már tudja az önkormányzat, hogy abban
az  évben  milyen,  mekkora  összegű  közbeszerzési  eljárás  lefolytatására  lesz
kötelezett. Amennyiben ezen időpont után derül ki, hogy abban az évben lesz
közbeszerzése  (pl.  támogatói  döntés  kézhezvétele),  akkor  ezt  követően
haladéktalanul kell a közbeszerzési tervet közzétenni.
A  közbeszerzési  terv  formája  elvileg  a  közbeszerzési  szabályzat  mellékletét
képezi.”
Amennyiben egy közbeszerzési eljárás lefolytatása aktuális lesz, visszatérnek a
témára. Kéri, hogy a tájékoztatást a Képviselő-testület vegye tudomásul.

A Képviselő-testület a tájékoztatást egyhangúlag tudomásul vette.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Az  idén  ismét  van  lehetőség  falunap
megrendezésére pályázni. Egyik lehetőség a FEBÖSZ pályázat, amelyhez nem
kell  testületi  döntés.  A  másik  lehetőség  a  Megyei  Önkormányzat  által  kiírt
pályázat,  amelyben pályázatot hirdet a megyében megrendezésre kerülő 2011-
évi  települési  rendezvények  támogatására.  Ismertette  a  pályázati  kiírást.  (A
pályázati kiírás a jegyzőkönyv melléklete.)
A  falunapot  az  idén  is  meg  kell  szervezni,  az  emberek  várják.  Az  anyagi
kereteinket  figyelembe  kell  venni.  Javasolja,  a  pályázat  beadását  a  pályázati
kiírás szerint.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

60/2011.(IV.14.) öh.  H a t á r o z a t
Települési rendezvény támogatási pályázat

Kunbaja  Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  úgy határozott,  hogy
pályázatot nyújt be a Bács-Kiskun Megyei Önkormányzat által kiírt pályázati
felhívásra, a megyében megrendezésre kerülő 2011. évi települési rendezvények
támogatására.

A rendezvény megnevezése: Kunbajális (Falunapi rendezvények)
Időpontja: 2011. június 25.

A rendezvény összes bekerülési költsége: 400.000,- Ft
Az Önkormányzat által biztosított saját forrás: 200.000,- Ft
Az igényelt támogatás: 200.000,- Ft
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Határidő: 2011. április 29.
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner  Éva polgármester: Többen megkeresték  a faluból –  főleg az
idősebbek – hogy igény lenne a házak előtti közterületen fűnyírásra. Javasolja,
hogy egy 300 négyszögöles porta előtt a fűnyírás díja 800 Ft/alkalom összegben
javasolja meghatározni. 

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Úgy  számolják  ki  a  díjat,  hogy
legalább az önkormányzat önköltsége meglegyen.

Halbländer  József  képviselő: Számolják  ki  mennyibe  kerül  100  négyszögöl
költsége, ahhoz viszonyítsanak.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  traktort  is  sokan  igénybe  vennék.
Javasolja, hogy a bérleti díja 800.- Ft legyen óránként. A TÜZÉP is 800.- Ft-ért
szállítja ki az árut a lakosságnak. 

Javasolja,  hogy  az  elhangzottak  alapján,  a  Képviselő-testület  hozza  meg
határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

61/2011.(IV.14.) öh.  H a t á r o z a t
Fűnyírás szolgáltatási díjának meghatározása, 
traktor bérleti díjának meghatározása.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) a polgármester szóbeli előterjesztése alapján az idősebb és a
beteg korosztály részére a fűnyírás díját bruttó 800.- Ft/óra összegben határozza
meg.

A Képviselő-testület úgy határozott, hogy az önkormányzat tulajdonát képező
traktor bérleti díját bruttó 800.- Ft/óra összegben határozza meg.

A Képviselő-testület kéri a Polgármestert, hogy a döntésről a lakosságot soron
kívül tájékoztassa.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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Barnáné dr. Jámbor Dominika: Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy az április 27-i
ülésen nem tud részt venni, pedig fontos napirendet fog tárgyalni a testület. 

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1620 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Szabó Erika
képviselő
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